
WELCOME TO

QUICK START GUIDE

Box Contents
 Wi-Fi Hub

 Quick Start Guide

4) Complete Setup
Once you complete setup you can start 
adding timers to your hub. 

Scan for access to a full user manual,
videos, and more. Or visit us at:
bhyve.orbitonline.com

1) Power Your Wi-Fi Hub

Plug the Wi-Fi Hub into an indoor outlet. 

Choose an indoor location for your hub near  
the outside location of your timer and within 
range of Wi-Fi. 

Avoid areas where the signal must travel 
through more than one wall, dirt, or thick 
steel barriers.

3) Open the B-hyve App
Once you are in the B-hyve App, tap on settings, 
tap devices, and finally tap add device. The app 
will walk you through the rest of the process. 

For new users, search for “B-hyve” 
and download the free Android 
or iOS app. Create an account to 
begin timer setup.

2) Enter Pairing Mode

Press the B-hyve button to enter into 
pairing mode. Your hub will flash a 
blue light every 5 seconds.

To activate pairing mode press the B-hyve 
button 5 times. The light will flash red, then 
blue, to indicate that the timer has been 
reset and is back in pairing mode.
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Consulte el manualdelusuarioen línea para obtener instrucciones en español. 

Need Help?
If the app and the website don’t have what you’re looking for, 
please call our technical support line before returning the 
B-hyve to the store. Have your MAC ID ready.

1-800-488-6156  | support@orbitbhyve.com

Timer MAC ID: 

Hub MAC ID: ——:——:——:——:——:——

——:——:——:——:——:——
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FCC Statement: FCC ID: ML6-BH1 
This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following 
two conditions:  
(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any 
interference received, including interference that may cause undesired operation. 

FCC Warning: Any changes or modifications not expressly approved by the party 
responsible for compliance could void the user’s authority to operate this equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B 
digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide 
reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This 
equipment generates, uses, and can radiate radio frequency energy and, if not installed 
and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio 
communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a 
particular installation.

If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which 
can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to 
correct the interference by one of the following measures:
• Reorient or relocate the receiving antenna.
• Increase the separation between the equipment and the receiver.
• Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the  
  receiver is connected.
• Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This device meets the FCC and IC requirements for RF exposure in public or controlled 
environments. The end user is advised to maintain a distance 20 cm from the timer and 
any personnel to ensure compliance with RF exposure regulations.

IC Statement: IC: 3330A-BH1
This device complies with Industry Canada license exempt RSS standard(s). Operation 
is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful 
interference, and (2) this device must accept any interference received, including 
interference that may cause undesired operation. This Class B digital apparatus complies 
with Canadian ICES-003.
Remarque: cet appareil été testé et déclaré conforme aux limites d’exposition pour les 
appareils numériques de classe B, selon la section 15 de la Règlementation de la FCC. 
Ces limites sont conçus pour fournir une protection raisonnable contre les interférences 
nuisibles dans une installation résidentielle. Cet appareil produit, utilise et peut émettre 
de l’énergie radio fréquence et, si elle n’est pas installée et utilisée conformément 
aux instructions, peut causer des interférences nuisibles aux communications radio. 
Cependant, il n’est pas garantie que des interférences ne se produisent pas dans une 
installation particulière. Si cet appareil cause des interférences gênantes à la réception 
d’un signal radio ou de télévision, ce qui peut être déterminé en allumant et en éteignant 
l’appareil, l’utilisateur peut corriger les interférences en suivants une des mesures 
suivantes :

• Réorientez ou repositionnez l’antenne de réception.
• Augmentez la distance entre l’appareil et le récepteur.
• Branchez l’appareil dans une prise sur un circuit différent du circuit sur lequel le       
  récepteur est branché.
• Consulter le revendeur ou un technicien radio/TV expérimenté pour obtenirde l’aide.

Cet appareil est conforme aux exigences de la FCC et de l’IC concernant l’exposition 
aux ondes dans un environnement public ou contrôlé. Il est conseillé à l’utilisateur 
final de maintenir une distance de 20 cm du contrôleur pour assurer la conformité aux 
réglementations d’exposition RF. 

Information de conformité pour le Canada Déclaration de l’IC : Cet appareil est 
conforme à la norme RSS d’Industry Canada. Son fonctionnement est soumis aux deux 
conditions suivantes : (1) cet appareil ne doit pas causer d’interférences nuisibles, et (2) 
cet appareil doit tolérer toutes les interférences, dont les interférences pouvant causer 
un fonctionnementnon désiré. Cet appareil numérique de classe B est conforme à la 
norme canadienneICES-003.

Hub
Range: 150 ft without interference
Temperature Operating Range: 32°F-104°F (0-40°C)
Storage Temperature: -4°F to 140°F (-20 °C to 60 °C)
Humidity Operating Range: 0–90%
Input: 100-240V ~ 50/60Hz 0.2A
Output: 5V-1.0A
For Indoor Use Only
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